
Protokół nr LXXX/24 

z LXXX sesji Rady Miasta Zduńska Wola,  

która odbyła się dnia 22 lutego 2024 r.  

w Zduńskowolskim Centrum Integracji RATUSZ przy Placu Wolności 26 

(sala obrad Rady Miasta) 

w godz. 9:00 – 12.38. 

 

  

Ustawowa liczba radnych      - 21  

Obecni na sesji radni          - 20* 

(radni, którzy podpisali listę obecności)  

  

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz  

3. Łukasz Gędek  

4. Łukasz Goldman  

5. Joanna Jarosławska  

6. Dariusz Kmiecik  

7. Renata Kosińska-Graf  

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak  

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska  

13. Damian Kunert  

14. Jarosław Kurzawa  

15. Marek Lewandowski  

16. Ewa Marszałek  

17. Piotr Pacelt  

18. Janusz Plajzer  

19. Tomasz Pohl  

20. Tomasz Siemienkowicz  

 

* w dniu 27 listopada 2023 r. radny Jakub Trenkner złożył rezygnację z mandatu radnego, mandat nie 

został obsadzony.   

 

  W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta Zduńska Wola, dyrektorzy miejskich 

jednostek organizacyjnych, przedstawiciele lokalnych środków masowego przekazu oraz zaproszeni 

goście.  

  

Punkt 1   

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.          

  

LXXX sesję Rady Miasta otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”.  

  

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska stwierdziła, że na sali jest obecnych  

18 radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące.  
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Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zaproponowała uczczenie minutą ciszy 

pamięci Pani Edyty Bartsch Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 11 w Zduńskiej Woli. Przewodnicząca 

Rady Miasta Joanna Jarosławska poprosiła zebranych o powstanie.   

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska przypomniała życiorys i sylwetkę Pani 

Edyty Bartsch. 

 

Zebrani uczcili minutą ciszy pamięć Pani Edyty Bartsch.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska przypomniała radnym, że w trakcie 

dzisiejszej sesji wykonane zostanie pamiątkowe zdjęcie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska przypomniała radnym, iż zgodnie z § 53  

ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki przy 

równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych”. 

 

            Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała wszystkie zgromadzone 

osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska 

Wola.    

  

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.   

  

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”.  

  

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

      Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.   

  

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do zebranych z zapytaniem, czy 

ktoś wnosi uwagi do porządku obrad? 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nowe projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 23/24 z dnia 21.02.2024 r.); 

2) w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia 

Miastu Zduńska Wola zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie 

(druk nr 20/24 z dnia 19.02.2024 r.); 

3) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola do zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego powierzenia gminie Miasto Sieradz zadania publicznego 
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polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola 

- Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie  (druk nr 21/24 z dnia 19.02.2024 r.); 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego 

do SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 22/24 z dnia 

21.02.2024 r.). 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zaproponowała wprowadzenie do porządku 

obrad punktu 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 23/24 z dnia 21.02.2024 r.).” i poddała pod głosowanie zmianę  

w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 23/24 z dnia 21.02.2024 r.).”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Goldman 

 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zaproponowała wprowadzenie do porządku 

obrad punktu 8a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na rozwiązanie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Zduńska Wola zadania 

publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz - 

Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie (druk nr 20/24 z dnia 

19.02.2024 r.)” i poddała pod głosowanie zmianę w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 8a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu 

Zduńska Wola zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie 

(druk nr 20/24 z dnia 19.02.2024 r.)”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Goldman 

 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zaproponowała  wprowadzenie do porządku 

obrad punktu 8b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta 

Miasta Zduńska Wola do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia gminie 

Miasto Sieradz zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie 

(druk nr 21/24 z dnia 19.02.2024 r.).” i poddała pod głosowanie zmianę w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 8b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola do zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenia gminie Miasto Sieradz zadania publicznego polegającego na opracowaniu 

dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad 

współpracy w tym zakresie (druk nr 21/24 z dnia 19.02.2024 r.).” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Goldman 

 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zaproponowała  wprowadzenie do porządku 

obrad punktu 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego do SIM KZN Łódzkie Centrum spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 22/24 z dnia 21.02.2024 r.).” i poddała pod głosowanie 

zmianę w porządku obrad. 
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Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego do SIM KZN 

Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 22/24 z dnia 21.02.2024 r.)”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Goldman 

 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że radni otrzymali  

w informatorze eSesji nową wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 19/24 z dnia 21.02.2024 r.). 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do zebranych z zapytaniem, czy 

ktoś jeszcze wnosi uwagi do porządku obrad? 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXIX sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 17/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2024 r.(druk nr 18/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

7a.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 23/24 z dnia 21.02.2024 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 19/24 z dnia 21.02.2024 r.). 

8a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia 

międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Zduńska Wola zadania publicznego 

polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola 

- Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie (druk nr 20/24 z dnia 19.02.2024 r.) 
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8b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola  

do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia gminie Miasto Sieradz 

zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym 

zakresie (druk nr 21/24 z dnia 19.02.2024 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 16/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

9a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

wniesienia wkładu niepieniężnego do SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 22/24 z dnia 21.02.2024 r.).  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ulicy Łaskiej (druk nr 13/24 z dnia 07.02.2024 r.). 

11. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027: 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru 

ławników do sądów powszechnych (druk nr 14/24 z dnia 14.02.2024 r.), 

d) przeprowadzenie głosowania, 

e) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 15/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

12. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola działalności 

Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej Woli Sp. z o. o. w latach 2019-2022 ze szczególnym 

uwzględnieniem analizy sposobu kształtowania cen ciepła dla odbiorców”. 

13. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola zasadności  

i celowości wydatkowania środków na wyjazdy służbowe pracowników Urzędu Miasta Zduńska 

Wola za rok 2022 i I półrocze 2023 r.”. 

14. Zatwierdzenie Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r. 

15. Sprawozdanie z działalności Zduńskowolskiej Rady Seniorów za 2023 r. 

16. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za 2023 r.  

17. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola. 

18. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych 

od ostatniej sesji. 

19. Sprawy różne. 

20. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

21. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

   

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LXXIX sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, iż protokół LXXIX sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem 

programu eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodnicząca Rady Miasta 

Joanna Jarosławska zapytała, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

 

 

http://194.242.104.85/portal_new/portal?id=50015&res_id=817633
http://194.242.104.85/portal_new/portal?id=50015&res_id=817595
http://194.242.104.85/portal_new/portal?id=50015&res_id=817599
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LXXIX sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

 

Protokół został przyjęty. 

   

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska ogłosiła przerwę w obradach spowodowaną 

problemami technicznymi.  

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska wznowiła obrady stwierdzając kworum.  

 

Po wznowieniu obrad ponownie pojawiły się problemy techniczne związane z nagłośnieniem.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska ogłosiła przerwę w obradach spowodowaną 

problemami technicznymi.  

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska wznowiła obrady stwierdzając kworum.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

1) radny Łukasz Gędek; 

2) radny Dariusz Kubiak; 

3) radna Ewa Marszałek. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy 

wyrażają zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.   

  

Radni wyrazili zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.   

  

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 
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Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kmiecik 

 

Przewodniczącym Komisji Uchwał został radny Łukasz Gędek.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

Pan Eugeniusz Golenia  w sprawie: projektu uchwały obywatelskiej wniesionej  

do Rady Miasta Zduńska Wola (wystąpienie Pana 

Eugeniusza Goleni w załączeniu). 

 

Pani Urszula Owczarek  w sprawie: wstrzymania możliwości budowy spalarni 

odpadów na terenie miasta Zduńska Wola (wystąpienie 

Pani Urszuli Owczarek w załączeniu). 

 

Pan Paweł Galewski  w sprawie: „wzrostu podatków w Mieście Zd-Wola” 

(prezentacja przygotowana przez Pana Pawła 

Galewskiego w załączeniu). 

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 17/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 17/24 z dnia 14.02.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1128/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. 

 

Punkt 7  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2024 r.(druk nr 18/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 18/24 z dnia 14.02.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1129/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. 

 

Punkt 7a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 23/24 z dnia 21.02.2024 r.). 

 

Dyskusji nie podjęto.  
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            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 23/24 z dnia 21.02.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1130/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 19/24 z dnia 21.02.2024 r.).  
 

  Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. (Komisje opiniowały druk z dnia  

14 lutego 2024 r.).  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 19/24 z dnia 21.02.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1131/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 8a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia 

międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Zduńska Wola zadania publicznego 

polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska 

Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie (druk nr 20/24 z dnia  

19.02.2024 r.) 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 W punkcie głos zabrał radny Damian Kunert.  

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia 

międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Zduńska Wola zadania publicznego polegającego  

na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla jednostek samorządu 

terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia 

zasad współpracy w tym zakresie (druk nr 20/24 z dnia 19.02.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
 



12 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1132/24 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 

porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Zduńska Wola zadania publicznego 

polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola - 

Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie. 

 

Punkt 8b  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola  

do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia gminie Miasto Sieradz 

zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Sieradz - Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym 

zakresie (druk nr 21/24 z dnia 19.02.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola  

do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia gminie Miasto Sieradz zadania 

publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz - 

Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie (druk nr 21/24 z dnia 

19.02.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1133/24 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia gminie Miasto 

Sieradz zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej 
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Mobilności Miejskiej dla jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Sieradz - Zduńska Wola - Łask 2035” i ustalenia zasad współpracy w tym zakresie. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 16/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 16/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1134/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 9a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

wniesienia wkładu niepieniężnego do SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 22/24 z dnia 21.02.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. Komisje opiniowały druk z dnia  

19 lutego 2024 r.  
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Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 W punkcie głos zabrała radna Milena Dutkiewicz.  

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

wniesienia wkładu niepieniężnego do SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 22/24 z dnia 21.02.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1135/24 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego do SIM KZN Łódzkie Centrum spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ulicy Łaskiej (druk nr 13/24 z dnia 

07.02.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto.  
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            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ulicy Łaskiej (druk nr 13/24 z dnia 07.02.2024 r.)  

wraz z autopoprawką zgłoszoną podczas posiedzeń Komisji Rady.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1136/24 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ulicy Łaskiej. 

 

Punkt 11 

Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027: 

 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że opinie  

o poszczególnych kandydatach radni otrzymali za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

 

Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Izabela Dobrowolska  

przedstawiła  opinię wypracowaną przez członków Zespołu. 

 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poprosiła o zgłaszanie kandydatur radnych  

do składu Komisji Skrutacyjnej w celu wykonania czynności związanych z wyborem ławników  

do sądów powszechnych. 

 

Zaproponowano nw. kandydatury: 

1) radny Łukasz Goldman; 

2) radny Mariusz Kubiak; 

3) radna Joanna Kucharska. 

 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

http://194.242.104.85/portal_new/portal?id=50015&res_id=817633
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

 

  Komisja Uchwał została powołana.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska ogłosiła 5 minut przerwy dla Komisji 

Skrutacyjnej na ukonstytuowanie się oraz przygotowanie kart do głosowania. Przerwa została 

wydłużona i wykorzystana również na dokonanie technicznych czynności związanych  

z nagłośnieniem sali obrad.    

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska wznowiła obrady po przerwie stwierdzając 

kworum.   

 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został radny Łukasz Goldman.   

 

c) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru 

ławników do sądów powszechnych (druk nr 14/24 z dnia 14.02.2024 r.), 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o zapoznanie radnych z projektem Regulaminu. 

   

  Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Łukasz Goldman zapoznał radnych z treścią 

regulaminu głosowania w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych.  

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym materiałem oraz po przedstawieniu projektu 

uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru ławników  

do sądów powszechnych (druk nr 14/24 z dnia 14.02.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

  

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1137/24 w sprawie Regulaminu głosowania w sprawie 

wyboru ławników do sądów powszechnych. 

 

http://194.242.104.85/portal_new/portal?id=50015&res_id=817595
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d) przeprowadzenie głosowania, 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poprosiła Komisję Skrutacyjną o rozdanie 

kart do głosowania obecnym na sali radnym, a radnych o oddanie głosu na kartach do głosowania. 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała radnych o możliwości skorzystania  

z miejsca za parawanem.  

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o  wyczytywanie z listy po kolei obecnych radnych, a radnych o podejście i wrzucenie 

kart do urny. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska ogłosiła 15 minutową przerwę  

na przeliczenie głosów oddanych przez radnych na kandydatów na ławników.  

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska wznowiła obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum.  

 

  Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół głosowania tajnego w sprawie 

wyborów ławników do sądów powszechnych (protokół oraz karty do głosowania stanowią załącznik 

do protokołu).      

 

e) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 15/24 z dnia 14.02.2024 r.). 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym materiałem oraz po przedstawieniu projektu 

uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych (druk nr 15/24 

z dnia 14.02.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXX/1138/24 w sprawie wyboru ławników do sądów 

powszechnych. 

 

Punkt 12 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola działalności 

Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej Woli Sp. z o. o. w latach 2019-2022 ze szczególnym 

uwzględnieniem analizy sposobu kształtowania cen ciepła dla odbiorców”. 

http://194.242.104.85/portal_new/portal?id=50015&res_id=817599
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 Głos w sprawie kontroli zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt.  

  

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola działalności 

Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej Woli Sp. z o. o. w latach 2019-2022 ze szczególnym 

uwzględnieniem analizy sposobu kształtowania cen ciepła dla odbiorców”. 
 

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kubiak 

 

 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola 

działalności Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej Woli Sp. z o. o. w latach 2019-2022  

ze szczególnym uwzględnieniem analizy sposobu kształtowania cen ciepła dla odbiorców”. 

 

Punkt 13 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola zasadności  

i celowości wydatkowania środków na wyjazdy służbowe pracowników Urzędu Miasta Zduńska 

Wola za rok 2022 i I półrocze 2023 r.”. 

 

 Głos w sprawie kontroli zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola zasadności  

i celowości wydatkowania środków na wyjazdy służbowe pracowników Urzędu Miasta Zduńska Wola 

za rok 2022 i I półrocze 2023 r.”. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 
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 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola 

zasadności i celowości wydatkowania środków na wyjazdy służbowe pracowników Urzędu Miasta 

Zduńska Wola za rok 2022 i I półrocze 2023 r.”. 

 

Punkt 14 

Zatwierdzenie Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r. 

 

 Głos w sprawie zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt. 

 

Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Przewodniczącego Komisji materiałem, 

przystąpiła do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

 

 

 Rada Miasta zatwierdziła Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r.  

 

Punkt 15 

Sprawozdanie z działalności Zduńskowolskiej Rady Seniorów za 2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek  poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak  poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

  

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Zduńskowolskiej Rady Seniorów  

za 2023 rok nie wnosząc uwag.  
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Punkt 16 

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za 2023 r.  

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

   Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek  poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

   Głos w dyskusji zabrali: radny Piotr Pacelt, radny Jacek Krata, radny Piotr Pacelt, radny 

Damian Kunert, Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska, Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

   Wyjaśnień udzielił Komendant Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli Zbigniew Szulada.  

 

 Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli  

za 2023 r. nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 17 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek  poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Miasto Zduńska Wola nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 18 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, iż informacja Prezydenta 

Miasta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem 

Informatora w programie eSesja.  

   

   W punkcie głos zabrał radny Dariusz Kubiak.  
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  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.    

 

Punkt 19 

Sprawy różne. 

 

  Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że kolejna sesja 

planowana jest na 21 marca 2024 r.   

 

  Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że najprawdopodobniej 

również w kwietniu odbędzie się sesja Rady Miasta. Jest to związane z faktem, że kadencja Rady 

Miasta trwa do dnia 30 kwietnia, a zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie gminnym „Pierwszą 

sesję nowo wybranej rady gminy zwołuje Komisarz wyborczy na dzień przypadający w ciągu 7 dni 

po upływie kadencji rady”.   

  

  Przewodnicząca Rady Miasta, że za pośrednictwem programu eSesja radni Państwo: 

1) uchwałę nr V/28/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia  

26 stycznia 2024 r. w sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 

oraz prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta Zduńska Wola; 

2) pismo Pełnomocnika Wojewody ds. Ochrony Informacji Niejawnych z dnia 1 lutego 2024 r., znak: 

ZN.414.28.2024 dot. oświadczeń majątkowych; 

3) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Mieście Zduńska Wola oraz Powiecie 

Zduńskowolskim na koniec stycznia 2024 r.; 

4) pismo Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli z dnia 24 stycznia 2024 r.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska przypominała, że radni zobowiązani  

są do złożenia oświadczeń majątkowych w dniu 29 lutego 2024 r., tj. na dwa miesiące przed 

zakończeniem kadencji. Obowiązek ten wynika z przepisów art. 24h ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym.  

 

W oświadczeniu należy wykazać stan majątku na dzień 29 lutego br. Oznacza to zatem,  

że m.in. zgromadzone zasoby pieniężne, środki w PPK, dochody oraz wysokość zobowiązań 

pieniężnych, powinny zostać wykazane na dzień składania oświadczenia majątkowego. Wysokość 

osiągniętego dochodu należy oszacować w oparciu o okres i dochód osiągnięty od dnia 1 stycznia 

2024 r. do dnia 29 lutego 2024 r.    

 

Radny Dariusz Kubiak zapytał o termin ewentualnej kwietniowej sesji Rady Miasta.  

 

Wyjaśnień udzieliła Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska.  

 

Radny Łukasz Goldman zwrócił się z zapytaniem dotyczącym inwestycji polegającej  

na budowie ścianki tenisowej, czy tam planowane są jeszcze jakieś prace. 

 

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który poinformował,  

że planowane są jeszcze prace uzupełniające.   

 

Radny Łukasz Goldman zabrał głos w sprawie uchwały, która była procedowana  

na poprzedniej sesji, co do której złożył propozycję zmiany. Radny przypomniał, że przy omawianiu 
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projektu uchwały dotyczącej dofinansowań do dokształcania nauczycieli proponował dołożenie 

kolejnego kierunku, na które dofinansowania są przyznawane. Chodzi o sposoby oceniania.  

 

Wyjaśnień udzieliła Katarzyna Chwiałkowska Dyrektor Biura Edukacji, Sportu i Spraw 

Społecznych, która poinformowała, że w jej opinii nie ma potrzeby wprowadzania zmiany do projektu 

uchwały. Dyrektor Katarzyna Chwiałkowska szeroko uzasadniła swoje zdanie. 

 

Radny Łukasz Goldman wraz z Dyrektor Katarzyną Chwiałkowską przeprowadzili dyskusję 

dotyczącą zgodności z przepisami prawa systemów oceniania w placówkach podległych. 

 

Radny Janusz Plajzer zapytał o wydłużenie terminu na budowę kortów ziemnych.  

 

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie budowy placu zabaw na osiedlu 1000-lecia, radny 

poprosił Prezydenta Miasta o informację o terminie rozpoczęcia prac przy inwestycji.  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że w tym roku plac zabaw powstanie.  

 

Do sprawy odniósł się również radny Mariusz Kubiak.  

 

Głos w sprawie zabrał radny Jacek Krata.  

 

Radna Milena Dutkiewicz w imieniu Zduńskowolskiej Inicjatywy Patriotycznej, 

Stowarzyszenia „Pamiętamy”, Towarzystwa Przyjaciół Zduńskiej Woli, Civitas Christiana, Grupy 

Rekonstrukcji Historycznych „Chrobry I”  zaprosiła na obchody Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy 

Wyklętych w dniu 1 marca br. Radna przybliżyła plan obchodów.  

 

Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie najmu lokali w nowym budynku przy ul. Juliusza. 

Radny zapytał, ile mieszkań pozostało do zasiedlenia i czy wszystkie lokale użytkowe już zostały 

wynajęte.  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że do końca stycznia trwał kolejny nabór, 

kryteria zostały zmienione. Na 14 wolnych lokali wpłynęło 29 wniosków. Komisja jest na etapie 

sprawdzania wniosków. Zostały zawarte umowy, jest to informacja sprzed kilku tygodni, na dwa 

lokale usługowe, 2 kolejne firmy również są zainteresowane wynajmem lokali.  

 

Radny Wojciech Bladowski zabrał głos w sprawie nieczynnych lamp przy przychodni  

na ul. Srebrnej. Radny poprosił o ich naprawę.  

 

Radny Piotr Pacelt zapytał o planowany powrót wykonawcy na ul. Złotą. Chodzi o budowę 

ronda i ewentualne ponowne zamknięcie ulicy.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że wykonawca, jeżeli pogoda  

na to pozwoli, chce wejść na to skrzyżowanie jeszcze pod koniec lutego. W pierwszej kolejności 

wykonane zostaną prace, które nie będą wymagały zamknięcia ruchu. W niedługim czasie przystąpi 

do wykonania wyspy centralnej. Planowane jest, aby w tym czasie dopuszczony został już ruch  

na ul. Jachowicza. Samo zamknięcie ruchu będzie planowane na ok. 3-4 tygodnie.  
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Radny Dariusz Kubiak poprosił o to, aby o zamknięciu ul. Złotej odpowiednio wcześniej 

zostało poinformowane Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Sp. z o.o., celem wyznaczenia 

objazdów. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że Pan Paweł Galewski 

występujący w punkcie „Wnioski obywatelskie” przekazał prezentację w zakresie spraw, z którymi 

występował. Zainteresowane osoby mogą ją otrzymać po sesji. 

 

Radny Łukasz Goldman zabrał głos w sprawie wystąpień obywatelskich dotyczących budowy 

spalarni śmieci. Radny zapytał, dlaczego Prezydent Miasta wstrzymuje się z wydaniem negatywnej 

decyzji w tej sprawie.  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że ze strony Mieszkańców wpłynęło blisko 

100 wniosków, te wnioski przekazano inwestorowi. Inwestor poprosił o miesiąc czasu, te odpowiedzi 

mają 133 strony. Musiały zostać przez pracowników biura przeanalizowane, w tym momencie ta 

analiza się zakończyła. Wg. przepisów administracyjnych będą 3 tygodnie na zapoznanie się stron  

z materiałem i temu przepisowi nie możemy uchybić. Decyzja nie może być wydana wcześniej. 

Decyzja będzie z pewnością wydana przed końcem marca.  

 

W punkcie głos zabrał Pan Eugeniusz Golenia.  

 

Rada Miasta przez aklamację wyraziła zgodę  na zabranie głosu przez Mieszkańca Miasta. 

 

Pan Eugeniusz Golenia zabrał głos w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.  

 

Głos w sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Pan Eugeniusz Golenia zabrał głos w sprawie druku na jakim Komitet Obywatelskiej 

Inicjatywy Uchwałodawczej obywatelskiej powinien zbierać podpisy poparcia pod projektem 

uchwały.  

 

W dyskusji nad procedowaniem projektu uchwały złożonego przez Komitet Obywatelskiej 

Inicjatywy Uchwałodawczej głos zabrali: Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, która wyjaśniła 

zebranym szczegóły procedury, Pan Eugeniusz Golenia, radny Dariusz Kubiak.     

   

Punkt 20 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

radny Piotr Pacelt  Interpelacja w sprawie: prowadzonej przebudowy 

drogi wojewódzkiej Nr 482 ul. Łaskiej  

i ul. Łódzkiej. Proszę o podanie przez ZDW  

w Łodzi harmonogramu prac z podziałem na etapy 

na 2024 r. i kolejne lata. Czy wycinka wszystkich 

drzew była bezwzględnie konieczna.  

   Proszę o informowanie władz miasta i powiatu  

o zamierzeniach w tym zakresie.   

 

radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: przycięcia gałęzi drzew 

chodnik ul. Szadkowska 16 ul. Pomorska. 
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  Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

radny Jacek Krata  Interpelacja  w sprawie: budowy chodnika teren 

zielony „przy górce” ul. Szadkowska, Pomorska, 

J. Kilińskiego. 

 

radny Jacek Krata  Interpelacja  w sprawie: modernizacji bariery 

pomostowej ulica Pomorska. 

 

radny Jacek Krata      Interpelacja w sprawie: wymiany drzwi ulica …. 

 

radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: naprawy cieknącego 

dachu ulica Pomorska 9. 

 

radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: naprawy chodnika ulica 

Pomorska 1 od 4 do 22 i od 15-3). 

 

radny Jacek Krata  Wniosek w sprawie: zamontowania rynny 

deszczowej ulica Pomorska 12 – kamienica  

od podwórka.   

radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: budowy spowalniacza 

przejście dla pieszych ul. Hetmańska.  

radny Jacek Krata  Wniosek w sprawie: zamontowania rynny 

deszczowej ul. Pomorska 7. 

 

radny Janusz Plajzer  Interpelacja w sprawie: naprawy drogi osiedlowej 

przy ul. Pomorskiej oraz drogi dojazdowej przy 

dawnym sklepie spożywczym przy  

ul. Szadkowskiej 16. 

 

 

 

 

Punkt 21 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zakończyła obrady LXXX sesji Rady Miasta 

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Joanna Jarosławska 

Protokołowała:  

Joanna Książyk 

 


